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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 7/2015      § 95 – 109§ 
 

Tid: Tisdagen den 22 september  kl. 17.30–17:50 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-09-25 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Emil Johansson (S)   tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Richard Bengtsson (FP) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef,  

Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör, Magnus Åkesson folkhälsoutvecklare  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd bitr. borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Anders Österberg (S) 

Leo Ahmed (V) 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Andreas Berglöf (M) 
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§ 102 

Tillägg till bidragsreglerna                                          
Dnr 04.01-859-2015 

 

 

BESLUT 
 
Förvaltningens förslag till tillägg till bidragsreglerna godkänns. 

 
 

Ärendet 

 
I januari beslutade idrottsnämnden om regler för bidragsgivning till Stockholms barn- och 

ungdomsföreningar samt hur det budgeterade anslaget skulle fördelas. Förvaltningen fick 

också ett uppdrag att återkomma till nämnden med ett förslag till riktlinjer för evenemangs 

bidrag. 

 

Under året har förvaltningen konstaterat att det finns behov av att komplettera riktlinjerna för 

investeringsbidrag. Det är en bidragsform som inte bara räknas ut enligt bestämda parametrar, 

utan det måste göras en enskild bedömning av varje ansökan. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Bo Sundin (M) yrkar bifall till (M), (FP), (KD) förslag till beslut enligt följande: 

 

i huvudsak bifalla förvaltningens förslag till beslut  

 

avslå tillägget ”Nationella evenemang som bidrar till att öka Stockholms attraktivitet som 

evenemangsstad.” 

 

avslå tillägget ”Evenemang som av exempelvis sociala skäl vänder sig till vuxna och där 

idrottsförvaltningen är en av stadens parter” 

 

Därutöver anföra: 

 

Evenemang är värdefullt för Stockholms stad, inte minst för att öka stadens attraktionskraft. 

Det var mot bakgrund av detta som Alliansen under föregående mandatperiod tog fram en 

övergripande evenemangsstrategi för Stockholm stad. I strategin framgår att finansiering och 

stöd i huvudsak ska utgå från vilket marknadsföringsvärde som ett evenemang medför staden.  

 

Parallellt med detta tog idrottsnämnden även fram ett nytt idrottspolitiskt program som 

samtliga partier ställde sig bakom. Programmet, som har fokus på folkhälsa, fastlår att 

idrottsnämnden ska fokusera på breddverksamheter som syftar till att få fler barn, unga och 
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funktionsnedsatta att börja idrotta. Det är därför märkligt att den rödgrönrosa majoriteten nu 

går fram med ett förslag som säger att idrottsnämnden ska stötta evenemang som bidrar till 

Stockholms attraktivitet som evenemangsstad samt att vi ska stötta viss vuxenverksamhet. Vi 

tycker detta är motsägelsefullt utifrån det idrottspolitiska programmets prioriteringar och den 

beslutade ansvarsfördelningen i den evenemangsstrategi som finns. Vår utgångspunkt är att 

evenemang som bidrar till Stockholms attraktivitetet som evenemangsstad ska ges visst stöd 

men att det bör ske via Stockholm Business Region utifrån det uppdrag de har och utifrån att 

renodla idrotts- och folkhälsoverksamheten från evenemangsfinansiering.  

 

Vi ställer oss dock positiva till att vissa breddidrottsevenemang, evenemang som idag faller 

utanför ramen för Stockholm Business Regions uppdrag, nu ges möjlighet att söka visst 

ekonomiskt stöd för sin verksamhet.  

 

Vi anser slutligen att det är positivt att regelverket avseende investeringar under 200 000 

förtydligas och blir mer transparent.  

 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas, Folkpartiet liberalernas 

och kristdemokraternas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (FP) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för sitt förslag till beslut. 

 

 
 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


